
Protokół nr LVI/2014 
Sesji Rady Miejskiej w Witnicy 

z 6 lutego 2014 r. 
 

 

  Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
5. Sprawozdanie z pracy Komisji merytorycznych Rady Miejskiej w  2013 r. 
6. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w  2013 r. 
7. Interpelacje i zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach:   

1) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej na 2014 rok. 
2) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok. 
3) przyjęcia planów pracy komisji merytorycznych Rady Miejskiej na 2014 

rok. 
4) zmiany uchwały sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2014-2019. 
5) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020.  
6) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Witnica na 2014 r., 

  
             9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
             10.  Zakończenie sesji. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Ad 1. 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.05. Otwarcia sesji dokonała przewodnicząca 

Rady Krystyna Sikorska. Powitała  wszystkich przybyłych i przystąpiła do realizacji porządku 
obrad. 

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych. 
 

Lista obecności  stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
Ad 2. 
 K. Sikorska przedstawiła porządek obrad.  

Otwarcie sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Ad 3. 

Z. Wilk przedstawił wniosek przyjęcie protokołów z LIV Sesji z dnia 20 grudnia 2013 
oraz z LV Nadzwyczajnej Sesji z dnia 7 stycznia 2014 r. Rada przyjęła protokoły 
jednogłośnie.  
 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Ad 4. 
  

Sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym Burmistrz Andrzej Zabłocki 
rozpoczął od  dobrej informacji dla mieszkańców Dąbroszyna (trzeciej pod względem 
wielkości wsi gminy Witnica). Prezes Miejskich Zakładów Komunalnych przekazał (a 
dotyczy to postulatów z sesji), że został uruchomiony w Dąbroszynie zestaw do podniesienia 
ciśnienia wody. Będzie on utrzymywał stałe ciśnienie wody w Dąbroszynie, gdzie zdarzały 
się tam spadki ciśnienia. 

A. Zabłocki przekazał, że odbył spotkanie w Witnicy z Dyrektorem Zarządu Dróg 
Wojewódzkich. Burmistrz przypomniał, że mamy na terenie gminy 4 drogi wojewódzkie. 
Spotkanie dotyczyło skrzyżowania dróg 131 i 132. Było tam wiele wypadków, 6 ofiar 
śmiertelnych i podnoszono temat, co zrobić aby było bezpieczniej – stąd projekt ronda, 
gotowa dokumentacja techniczna i rozmowy zarządów dróg (powiatowych i wojewódzkich). 
Zostały już tam wycięte drzewa, zostały też przekazane grunty. Rondo ma kosztować ok. 3 
mln zł. Zarząd Dróg Wojewódzkich nie ma takich funduszy, realizacja inwestycji jest 
zaplanowana na 2016 rok. Odbywają się spotkania, aby to przyspieszyć. 

A. Zabłocki przedstawił także propozycję środowiska sportowego o nową 
nawierzchnie boiska miejskiego. Wnioskują o położenie sztucznej nawierzchni w miejscu 
istniejącej płyty. A. Zabłocki pokazał  propozycje usytuowania nowego boiska, obok 
istniejącego obiektu. 1 mln 400 tys. zł – to szacowany koszt inwestycji, gdyby przyjąć, że 
zostanie ona zrealizowana. Jest też propozycja wykonania bieżni tartanowej. 

A. Zabłocki przedstawił też informacje dot. budowy Polomarketu. Przedstawiciele 
firmy gościli w Witnicy. Długo rozmawialiśmy o komunikacji i miejscach parkingowych. Na 
KRN będzie nowa nawierzchnia, zlikwidowany będzie pas zieleni, utworzą się też dwa nowe 
place. To pomysł związany z brakiem rynku i zaznaczonego centrum. Nie ma starówki, wiec 
można przedsmak tego zrobić przed Polomarketem. Może w przyszłości powstaną tu jakieś 
ogródki z kawą? Byłoby bezpieczniej, przyjaźniej dla zmotoryzowanych. Polomarket ma być 
gotowy na przełomie września i października. Jednak przed nami jest jeszcze sporo ustaleń.  

Następnie Burmistrz przedstawił propozycję utworzenia inkubatora przedsiębiorczości 
na witnickim dworcu PKP, po przejęciu budynków od PKP. Rada podejmuje właśnie decyzje 
w tej sprawie. Rozmowy z przedstawicielami kolei trwają od dawna. Miasto już kilka lat temu 
wymalowało budynek, podcina trawę i porządkuje teren wokół stacji, więc dlaczego teren ten 
nie mógłby należeć do miasta. Dworzec to prawie 140 m2 powierzchni. Pomysł jest taki, żeby 
zrobić tam porządne toalety i normalną poczekalnię, a resztę zagospodarować na inkubator 



przedsiębiorczości. Za pieniądze zewnętrzne można by zorganizować 5-6 miejsc pracy dla 
tych, którzy mają dobre pomysły a nie mają pieniędzy na własną siedzibę. 

A. Zabłocki przekazał, że gmina otrzymała 250 tys. na remont kościółka w Okszy. Po 
złożeniu  6 wniosków do Ministra Kultury będzie można zrobić dach kościoła i naprawić 
ścianę, która się wybrzuszyła. Dzięki temu kościół się nie zawali. 

A. Zabłocki przekazał także, że został złożony wniosek do ministerstwa sportu na 
budowę szatni i toalet przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym. To jeden z wyrzutów sumienia, 
podobnie jak w Nowinach, skąd mamy 4 olimpijczyków a nie ma choćby hali balonowej. 
 Następnie A. Zabłoci przedstawił sprawę wodociągu, kanalizacji oraz postawienia 
jednej lampy hybrydowej na ul. Cegielnianej w Witnicy.  
 Burmistrz przedstawił także bezprecedensową sprawę – budowy ul. Pyrzańskiej w 
Nowinach Wielkich. Nadal trwają rozmowy z mieszkańcami, którzy nie chcą czekać 10 lat na 
utwardzenie drogi. A. Zabłocki przedstawił mieszkańcom 4 warianty utwardzenia, ale 2  z 
nich będą płatne. Mieszkańcy ul. Pyrzańskiej zadecydowali, że każdy z nich dołoży się do 
zakupu polbruku (5 tys. od domu). Mówimy o precedensie dlatego, że jeszcze nie było dotąd 
takiej sytuacji – mamy zadanie własne gminy, a mieszkańcy tak mocno w nim partycypują. W 
Niemczech to jest normalne, w Polsce jeszcze nie jest aż tak popularne.  
 Ostatnia przekazana przez burmistrza informacja dotyczyła balu charytatywnego, 
który zaplanowano na 1 marca 2014 roku. A. Zabłocki zaprosił wszystkich zebranych do 
uczestnictwa. 
 

Slajdy z prezentacji stanowią załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Do Sali posiedzeń przybyła radna Krystyna Wojkowska.  
Od tej chwili w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych. 

 
Ad 5. Sprawozdanie z prac komisji merytorycznych. 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Zakryszko przedstawił sprawozdanie z działalności 
Komisji Gospodarki Komunalnej i Budżetu. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 
Waldemar Wrzesiński przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji. 

 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 
 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Andrzej Kuderski 
przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji. 
 

 Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Apelował, aby temu obszarowi (sport) nadać szczególną rangę. Nasze gminne dzieci 
tego potrzebują, a młodzież i dorośli bardzo się tego domagają. 250 tys. rocznie to, jak 
wyliczył A. Kuderski,  17 zł na mieszkańca na działania dot. sportu. To kwota śmiesznie 
mała, a w obecnym postępie cywilizacyjnym trzeba podejmować szybkie działania. A. 
Kuderski przekazał także prośbę komisji do rad sołeckich i zarządzających placówkami. Są 
przykłady, gdzie dba się o infrastrukturę, a czasem boisko we wsi jest zarośnięte – można 
skosić, niewiele dodać i może ono służyć wszystkim. Na koniec swojego wystąpienia poprosił 



o brawa w ramach podziękowań dla Natalii Wojtuściszyn i Ewy Kuls i życzył im udanych 
ślizgów.  
 
Ad 6.  

Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej przedstawiła przewodnicząca Komisji 
Grażyna Erhardt.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 
 

Ad 7. Interpelacje i zapytania 
 

Radny Dariusz Jaworski wnioskował o zamontowanie oświetlenia przy bazie MZK, 
przekazał, że jest tam niebezpiecznie. Druga prośba dotyczyła skrzyżowania ulic Kosynierów 
Mirosławskich i Traugutta. Trzeba to miejsce jakoś wyrównać, może płytami?  W tym 
miejscu są duże obciążenia. 

 
P. Zakryszko przekazał prośbę p. Ryszarda Migdała dot. reklamy  przy sklepie LEDI. 

Stanowi ona zagrożenie, ponieważ całkowicie zagradza wjazd z lewej strony. Poprosił, aby 
sprawdzić, czy znak stoi zgodnie z prawem. 

 
A. Kuderski zapytał o frekwencję podczas ferii w MDK.  
 
Mariusz Gadomski z witnickiego koła PIS powiedział, że podoba im się boisko za 1 

mln zł, ale wolałby, aby burmistrz zajmował się sprawami o których mówił P. Zakryszko 
Zwrócił uwagę na młodzież rozbijającą szkło w centrum miasta. Przekazał, że 

rozmawiał ze strażnikami na ten temat. Obiecali, że będą wyłapywać młodzież, która tak się 
bawi. 

Przekazał, iż przy przepompowni przy wale nad Wartą stoi znak zakazu wjazdu do 
Parku Narodowego przy przepompowni. Taki znak w tym miejscu to absurd, wjazd rowerem 
powinien być dopuszczalny. 

M. Gadomski wnosił także o unieważnienie kilku stref podatkowych. Jego zdaniem 
powinna być tylko jedna strefa podatkowa, miasto nie jest takie wielkie, żeby trzeba je było 
dzielić na strefy. 

M. Gadomski wypowiedział się także na temat planowanej modernizacji drogi 
Witnica-Sosny. Członkowie koła rozpatrzyli różne warianty. Trzeba zostawić dęby i tylko 
nieznacznie poszerzyć samą drogę. 

M. Gadomski poruszył także problem śmietnika na cmentarzu. Firma sprzątająca  
rzadko przyjeżdża, panuje tam bałagan. Może to dlatego, że firma Lsplus jest z zewnątrz. 
Jego zdaniem cmentarz lepiej wyglądał, kiedy administrował nim p. Nitecki. 

Urząd pracy straszy – co prawda to jest powiatowa instytucja, ale zdaniem M. 
Gadomskiego można budynek odmalować i zdjąć z okien szpecące kraty. 

M. Gadomski przekazał też, że p. Maślanka wnioskował, aby w oddziale pogotowia 
mógł stacjonować lekarz pediatra, jako doraźne ambulatorium, szczególnie w weekendy, 
kiedy nie ma dostępnych lekarzy rodzinnych.   

Na ul. Kościuszki zasypano kałuże – prosił o nadzór, ponieważ już na następny dzień 
kałuże przesiąkły i zrobiło się jeszcze gorzej.   

M. Gadomski przypomniał sprawę p. Czesława Borowskiego, który dostał mandat, 
ponieważ nie podłączył się do kanalizacji. Zdaniem interpelującego wszyscy, którzy nie 
podłączyli się do kanalizacji powinni dostać w tej sytuacji mandaty, a dostała go tylko jedna 
osoba. Jedyny Pan Borowski znalazł się w takiej sytuacji. M. Gadomski prosił o wyjaśnienie.  



Poruszył także sprawę gospodarki komunalnej i wspólnot mieszkaniowych. Teraz 
każda osoba może być zarządcą nieruchomości. M. Gadomski zapytał, co burmistrz miał na 
myśli pisząc, że gmina powinna sprawować zarząd nad wspólnotami.  

Na koniec swojego wystąpienia M. Gadomski powiedział, że trzeba uhonorować nasze 
sportsmenki. Trzeba zaprosić je na sesję i oprzeć na nich promocję gminy. 

 
Sołtys Mościc Edward Kończak przypomniał, że swojego czasu była w Kamieniu 

Wielkim i Mościcach wywieszka, że woda z kranu może być używana tylko po 
przegotowaniu. Zapytał, czy to nadal obowiązuje czy coś się w tej sprawie zmieniło? 

 
 

Ad 8. 
Podejmowanie uchwał w sprawach: 
 
1) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej na 2014 rok. 

  
Projekt uchwały odczytała K. Sikorska.  
Nie zgłoszono pytań do uchwały. 
 
K. Sikorska poddała uchwałę pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – uchwałę podjęto jednogłośnie.  
 
Uchwale nadano numer LVI/298/2014 i stanowi ona załącznik do protokołu. 
 
2) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok. 
 
Projekt uchwały odczytała K. Sikorska.  
Nie zgłoszono pytań do uchwały. 
 
K. Sikorska poddała uchwałę pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – uchwałę podjęto jednogłośnie.  
 
Uchwale nadano numer LVI/299/2014 i stanowi ona załącznik do protokołu. 
 
3) przyjęcia planów pracy komisji merytorycznych Rady Miejskiej na 2014 rok. 
 
Projekt uchwały odczytała K. Sikorska.  
Radna Danuta Szybińska-Juszczuk  zauważyła, że w planie pracy Komisji Budżetu 

punkt 3 dotyczy Witnicy i Mościc – a nie Mościczek, tak jak odczytała K. Sikorska. 
 
K. Sikorska podziękowała za zwrócenie uwagi. 
Nie zgłoszono więcej uwag do projektu uchwały. 
 
Salę posiedzeń opuściła Radna Krystyna Wojkowska. Od tej chwili w sesji uczestniczy 

13 radnych. 
 
K. Sikorska poddała uchwałę pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych – uchwałę podjęto jednogłośnie.  
 
Uchwale nadano numer LVI/300/2014 i stanowi ona załącznik do protokołu. 



 
4) zmiany uchwały sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na lata 2014-2019. 
 
Tekst uchwały zreferował Sekretarz Gminy Paweł Pisarek.   
Nie zgłoszono pytań do uchwały. 
 
K. Sikorska poddała uchwałę pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych – uchwałę podjęto jednogłośnie.  
 
Uchwale nadano numer LVI/301/2014 i stanowi ona załącznik do protokołu. 
 
5) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc 
gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020.  
 
Tekst uchwały zreferował P. Pisarek. 
Nie zgłoszono pytań do uchwały. 
 
K. Sikorska odczytała podstawę prawną uchwały i poddała ją pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych – uchwałę podjęto jednogłośnie.  
 
Uchwale nadano numer LVI/302/2014 i stanowi ona załącznik do protokołu. 
 
6) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Witnica na 2014 r., 
 
Tekst uchwały zreferowała Skarbnik Gminy Agnieszka Chudziak 
Nie zgłoszono pytań do uchwały. 
 
K. Sikorska odczytała podstawę prawną uchwały i poddała ją pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych – uchwałę podjęto jednogłośnie.  
 
Uchwale nadano numer LVI/303/2014 i stanowi ona załącznik do protokołu. 

 
Ad 9.  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Burmistrz Andrzej Zabłocki. Na 
pytanie dot. oświetlenia końcówki ul. Traugutta i skrzyżowanie odpowiedział, że w tej chwili 
powstaje dokumentacja techniczna podobnych miejsc, właśnie takich końcówek. Myślimy o 
przyszłościowym połączeniem podobnych spraw w ramach schetynówek. Właśnie w tym 
miejscu przygotowujemy dokumentację, wczesną wiosną będzie gotowa. Widzimy problem, 
ale nie chcemy kłaść tam płyt. Podsypiemy, ale docelowo chcemy podnieść to skrzyżowanie. 
Ma nadzieję, że przed okresem letnim będzie widać efekty. 

Oświetleniu w tym miejscu przyjrzymy się, nie pamięta dokładnie gdzie się kończą 
lampy. Odpowie na to pytanie na posiedzeniu wspólnym. 
 

Zwrócił się do radnego Zakryszko, który interpelował w sprawie szyldu. Sprawdzimy 
kwestię legalności, czy firma płaci pieniądze, a jeśli płaci, to czy ustawienie szyldu było 
uzgadniane z urzędem. Prawdopodobnie nie, podczas posiedzenia wspólnego przekaże 
odpowiedź. 

 
Poprosił prezesa MZK o informację na temat wody w sołectwach. 



Wojciech Grzecznowski prezes Miejskich Zakładów Komunalnych powiedział, że 
jego spółka produkuje żywność – wodę. Jest jeden z czynników – mikroorganizmy rozwijają 
się w niej po 72 godzinach. Dlaczego taka sytuacja występuje? Ponieważ zimą pobór wody 
jest o 40% mniejszy. Podobnie jak w wodzie, która stoi w szklance przez 72 godziny – 
rozmnażają się bakterie. Nie jest to groźne, ale profilaktycznie trzeba taką wodę przegotować.  
MZK ma rocznie ok. 50 kontroli sanepidu. Zasadniczo prawie nie ma uwag. Teraz 
najmniejszego problemu z wodą nie ma, można ją pić. Czasami zdarza się, jeśli znajdzie się 
bakteria coli, że zaleca się chlorowanie wody, które też jest bezpieczne. Jeśli będzie jakieś 
zagrożenie, to o tym powiadomimy. Póki co, nic złego się nie dzieje.  
 

A. Zabłocki przypomniał, że p. Kuderski pytał o frekwencję. Ferie trwają, nie odpowie 
teraz na to pytanie, ale dyr. Ryl telefonicznie udzieli odpowiedzi, jak wygląda frekwencja. 
 

Burmistrz powiedział, że widzi, że na sali obrad jest Czesław Hładki. Przypomniał, iż 
podczas komisji wspólnej informował, że coraz mocniej działa spółka wodna, która chce się 
zająć remontami przepustów. Cieszy się, że jest jeszcze jeden partner, z którym można 
współpracować. Spółka będzie się zwracała do gminy o wsparcie jej działalności. Jak Rada 
będzie oglądała drogi w Parku Narodowym, to też zaprosi na posiedzenie przedstawicieli 
spółki. 
 

A. Zabłocki stwierdził, że świadome społeczeństwo obywatelskie, to najlepsze, co 
może  być. Natomiast nieświadome może powodować kłopoty.  
 

Burmistrz przypomniał, że p. Gadomski zaczął od tego, że boisko nie jest pierwszą 
potrzebą gminy.  To jego zdanie, a nie działaczy sportowych, którzy mówią, że to pierwsza 
potrzeba. Jak powiedział wcześniej - realne szanse, żeby coś powstało to lata 2015-16 i nadal 
jest to kwestia do dyskusji. Nad tym Rada będzie pracowała dalej. 

Odnosząc się do kwestii szkła na chodnikach A. Zabłocki powiedział, że tych 
patologii na ulicach jest więcej. Gazeta Wyborcza donosi ile wokół jest kradzieży, rozbojów. 
Na co dzień walczymy z graffiti, łamaniem drzew, dewastacją – tą sprawą także się 
zajmiemy. 

A. Zabłocki powiedział, że jeśli przy drodze do Parku stoi zakaz wjazdu wszelkich 
pojazdów to ktoś przegiął. Jazda rowerów na wale jest pożądana,  wał będzie jedną wielką 
trasą rowerową. Jeśli stoi taki znak – bo na pewno nie jest pożądana w tym miejscu jazda 
samochodem. 

A. Zabłocki odniósł się także do propozycji zlikwidowania okręgów podatkowych. 
Powiedział, że Rada Miejska parę lat temu wypracowała taki system, który miał być właśnie 
sprawiedliwy. Zapytał, dlaczego taki sam podatek ma płacić ktoś, kto ma dostęp do 
wszystkich mediów i kto tego dostępu nie ma? 

Burmistrz podziękował także za uwagę dot. drogi do Sosen. Pomysł Starosty na 
remont tej drogi,  to włączenie jej do programu transgranicznego. Póki co, są te drzewa 
oznaczane. Zanim zapadną jakiekolwiek decyzje, trzeba wiedzieć ile tych drzew jest. O tym, 
czy będą one wycięte czy nie – na pewno będzie długo debatowała Rada. Ostateczną decyzję 
o wycięciu wydaje Burmistrz.  

Odnosząc się do kwestii śmietników na cmentarzu A. Zabłocki powiedział, opróżnia 
je firma zewnętrzna a nie witnicka. Generalnie nam też się to nie podoba, wolelibyśmy, żeby 
zajmowali się tym witniczanie. Jednak tym akurat steruje prawo zamówień publicznych. 
Niestety  witnicka firma miała najdroższą ofertę. Dotąd nie było skarg na wybraną firmę. 
Ogłaszaliśmy także przetarg na wywóz śmieci od przedsiębiorców, jednak nie zgłosiła się 
żadna witnicka firma. 



 
A. Zabłocki odniósł się także do wniosku o remont elewacji Urzędu Pracy.  Kraty w 

oknach to był wymóg ochrony danych powiatowych. Gmina ostatni raz wymalowała 
pomieszczenia, będzie tam też robiona świetlica i będziemy robić generalny porządek.  To 
jest jedna rzecz z pogranicza naszych kompetencji. Pan mówił (zwrócił się do M. 
Gadomskiego), żeby nie robić boiska – my zdecydowaliśmy, że na razie elewacja też nie jest 
najważniejsza, ale małymi krokami też zajmiemy się tą sprawą. W tej chwili trwają prace na 
samej górze, aby miał gdzie stacjonować CIS. 

Odniósł się także do sprawy pogotowia i możliwości sprowadzenia lekarza pediatry. 
Chciałoby się, jednak jak wiadomo cały system opiera się na NFZ, a tam nie ma 
najmniejszych możliwości na kontrakt w weekend.  Od 4-5 lat staramy się, aby objąć 
kontraktem naszą rehabilitację i żeby nie gmina to finansowała a fundusz. Ostatnio 
usłyszeliśmy, że może latem będzie można składać wniosek. To pokazuje, jak długo trzeba 
walczyć. Póki co możemy być zadowoleni, że jest pogotowie,  

A. Zabłocki powiedział też, że w piśmie, które  wysłano do wspólnot mieszkaniowych 
napisaliśmy, że czasami lepiej, jak znajdzie się zarządcę z gminy a nie z zewnątrz.  Jak patrzy 
na zarządców z Kostrzyna i Strzelec, to widać jaki jest stan budynków i ile jest uwag. Jak ktoś 
jest tutaj na miejscu, to może mieć lepszy kontakt z mieszkańcami. 

Na Kościuszki  pewnie ktoś chciał dobrze wypełniając kałuże. Tam gdzie trzeba 
będzie podsypywać, to użyjemy do tego specjalnego kruszywa, aby nie podsiąkało aż tak 
szybko.  

Nawiązując do sprawy kazusu z mandatem dla jednego z mieszkańców.  Trzeba by 
mieć więcej informacji na ten temat. Nawet jeśli każdy mieszkaniec miałby szambo, to  każdy 
z nich powinien zużywać ok. 3 kubików wody miesięcznie. Zapytał, co mamy zrobić z kimś, 
kto wywozi szambo raz w roku? Znaczy to, że jego szambo jest nieszczelne. Mamy wiele 
takich przykładów. Nie może tak być, że wydajemy ciężkie miliony z Unii Europejskiej  na 
budowę kanalizacji, a później nie ma podłączeń do niej. W sytuacji, gdzie ktoś raz w roku 
wywozi swoje szambo – to gdzie ta osoba się myje? Na dworze? Powiedział, że nazwisko 
Pana, który otrzymał mandat jest na B., Straż Miejska  będzie przychodziła też do kolejnych 
osób. Na konwencie burmistrzów mówił o tej sprawie – potrzebna jest zmiana prawa, też 
będziemy nad tym lobbować. Wracając do sprawy szamb, Burmistrz Kunt z Kostrzyna także 
ma problem, ponieważ przez Woodstock jest coraz więcej azotanów w glebie. 
 

Na koniec A. Zabłocki pogratulował pani sołtys Krystynie Wojtuściszyn  wnuczki 
olimpijki. 
 
 
Ad 10. 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad K. Sikorska dokonała zamknięcia obrad 
LVI sesji o godzinie16.33 
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